
Provincie Flevoland

Schriftelijke st aten vragen van de statenfractie van 50PLUS over subsidie restauratie Poldertoren 
Emmeloord, ingediend op 18 april 2023, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 9 mei 2023 (3115973).

2. Is het college het met 50PLUS eens dat de te ontvangen subsidie eenmalig was en dat het aan de 
gemeente is direct aan te vangen met de restauratie na toezegging van de subsidie en niet 2 
jaar te wachten?

Antwoord:
De subsidie is inderdaad verstrekt als eenmalige subsidie. De uitvoering van het project is aan de 
gemeente Noordoostpolder. De subsidieontvanger heeft meldplicht bij gewijzigde planning. In dit 
geval moest de planning nog worden vastgesteld na de aanbesteding. Wel is de provincie recen
telijk op de hoogte gesteld van het intrekken van de aanbesteding, evenals de gemeenteraad van 
Noordoostpolder.

5. Klopt het dat in 2009 de Gemeente Noordoostpolder in het programma pop2 al eerder € 465.411,- 
heeft ontvangen? Zo ja wat is er met dit geld gebeurd?

Antwoord:
ja, de aanvraag betrof € 465.411. Het ging om het verbouwen en opnieuw inrichten van het gebouw 
en het poldertorenplein. Door lagere projectkosten en deels niet subsidiabele kosten was de 
uitgekeerde subsidie € 344.307 (vaststelling subsidieverdeling POP34707, Inrichting van de 
Poldertoren, 2 december 2021, #1085326).

4. Nu schijnbaar niet voldaan kon worden aan de voorwaarden zoals gesteld in de subsidie 
verstrekking d.m.v, in het goed gekeurde stotenvoorstel is het college voornemens op basis van 
de A.W.B. ort.A.21 deze subsidie terug te vorderen? Zo niet waarom niet?

Antwoord:
Aan de oorspronkelijke voorwaarden zoals die in de beschikking van 17 maart 2021 (# 2716671) zijn 
gesteld, werd voldaan. Echter, het project is ingehaald door de inflatie en met de huidige markt
prijzen blijkt de destijds opgestelde begroting niet langer sluitend. De provincie en de gemeente 
zijn in gesprek met het Rijk over het te overbruggen begrotingsgat. Om die reden ziet het college nu 
geen reden om de subsidie in te trekken.

1. Kan het college aangeven waarom niet direct is begonnen met de restauratie van de Poldertoren 
en dat nu ruim 2 jaar na goedkeuring van de subsidie plotseling blijkt dat ondanks dat er een 
begroting lag deze niet is uitgevoerd?

Antwoord:
In het Statenvoorstel van 9 juni 2021 (# 2711792) staat over de planning het volgende: "Na de 
aanbesteding van het werk kan aan de hand van een concrete planning inzichtelijk gemaakt 
worden wanneer de werkzaamheden ten uitvoer worden gebracht. Dan zullen de middelen worden 
geprogrammeerd. De gemeente Noordoostpolder streeft naar uitvoering van de werkzaamheden in 
2021." Helaas is er tot nog toe geen succesvolle aanbesteding geweest en daarom zijn de middelen 
nog niet geprogrammeerd. Op de vraag waarom dit zo is kan het college geen antwoord geven, 
omdat de uitvoering door de gemeente Noordoostpolder wordt gedaan.

3. Kan het college aangegeven of en zo ja hoeveel van de onder voorwaarde versterkte subsidie 
van 28 april 2021 at is uitgegeven?

Antwoord:
Van de onder voorwaarden verstrekte subsidie is nog niets uitgegeven. Zie ook het antwoord op 
vraag 1.


